
Geachte mevrouw Zaal,

Naar aanleiding van uw mail van 15 april: nu ben ik niet alleen verbaasd maar ook 
verbijsterd. Hoewel ik blij ben dat wij komende donderdag met elkaar in gesprek gaan, 
constateer ik opnieuw dat u een andere draai geeft aan toezeggingen die u de Commissie 
Landbouw heeft gedaan. 

Ik herhaal: op 8 februari 2021 heeft u tijdens de Commissie Landbouw gezegd dat mijn 
probleem een gemeenschappelijk probleem is dat gezamenlijk moet worden opgelost. Dus 
met de provincie, met de gemeente Weesp en met mij. Het is, zo meldde u, niet een 
probleem dat door één partij is veroorzaakt, maar een vervelende wijziging van 
omstandigheden. U zei ook dat het niet een vraagstuk is waar partijen naar elkaar moeten 
wijzen, maar het vraagstuk gewoon samen moeten oplossen. 

Maar in uw mail van donderdag 15 april legt u de bal – of moet ik inmiddels zeggen steen – 
weer bij mij. Begrijp ik dat uw standpunt is dat ik mijn melkgeiten eerst naar de slacht kan 
brengen? Slapeloze nachten heb ik hiervan.

Nogmaals: er zijn twee separate trajecten.

I) de kavelruil: die loopt inmiddels en het einde lijkt in zicht. 

II) mijn geitenbedrijf: door de trage afhandeling van traject I zit ik door de handelwijze van 
verschillende overheidsinstanties volkomen knel. 

Nu gaat het over traject II: de toekomst van mijn geitenbedrijf. U vraagt om een 
ondernemers plan, dat wil de bank ook; en anders ik wel! Ik wil kleiner, extensiever, 
duurzamer en dichter bij de maatschappij ondernemen. Daar heb ik 4 jaar geleden mijn grote 
intensieve, rondom vergunde, bedrijf voor opgegeven. Ik wil een voorbeeld bedrijf worden. 
Een extensief, grondgebonden kringloopbedrijf met mijn graasdieren. Zo snel mogelijk 
biologisch; daar is vraag naar en dat ligt mij goed. Met Wajongers, statushouders en social 
return kandidaten zelf  mijn eigen zuivel verwerken. Kleinschalig en met meer oog voor 
natuur, de aarde en de maatschappij.

Een gezamenlijke levensvatbare oplossing voor mijn geitenbedrijf. Dat is het doel van het 
gesprek donderdag. Tot dan.

Groet, dhr. Pronk

CC: leden van Provinciale Staten

Van: 
Verzonden:
Aan: 
CC: 
Onderwerp: FW: uitnodiging gesprek knelgeval geiten pronk/Reactie gedeputeerde Zaal



Beste meneer Pronk,

Zoals eerder in de commissie aangegeven ben ik bereid mee te denken over een ondernemersplan, 
niet zijnde een geitenhouderij. Tot op dit moment hebben wij dit niet van u ontvangen en was er 
geen aanleiding om een gesprek te organiseren vanwege uitblijven van nieuwe informatie. Wij zien 
de afronding van de kavelruil nog steeds als de belangrijkste stap die nu genomen moet worden. 

Inmiddels is er wel een afspraak gemaakt en spreken wij elkaar op 22 april. Graag tot dan.

Met vriendelijke groet,

Gedeputeerde Economie, Landbouw, Europa en Bestuur

Van: 
Verzonden:
Aan: 
Onderwerp: RE: uitnodiging gesprek knelgeval geiten pronk
 

Geachte mevrouw Zaal,

Met enige verbazing heb ik kennis genomen van uw mail.

U heeft op 8 februari 2021 tijdens de Commissie Landbouw gezegd dat mijn probleem een 
gemeenschappelijk probleem is dat gezamenlijk moet worden opgelost. Dus met de 
provincie, met de gemeente Weesp en met mij. 

(NB: Stivas is voor mijn geiten probleem geen partij; deze uitvoeringsorganisatie is uitsluitend 
belast met de technisch en administratieve afhandeling van de kavelruil.)

Het is, zo meldde u, niet een probleem dat door één partij is veroorzaakt, maar een 
vervelende wijziging van omstandigheden. U zei ook dat het niet een vraagstuk is waar 
partijen naar elkaar moeten wijzen, maar het vraagstuk gewoon samen moeten oplossen.

Sinds uw toezegging op 8 februari heb ik niets meer van de provincie vernomen. Ik 
constateer nu ook dat het probleem niet gezamenlijk wordt opgepakt, maar dat u de bal 
weer volledig bij mij teruglegt. 

Zoals bekend is mijn situatie – juist door de handelwijzen van overheidsinstanties - 
buitengewoon precair. Ik sta met mijn rug tegen de muur. 

Ik zou u daarom dringend willen vragen ook oog te hebben voor de menselijke kant van deze 
zaak en uw beloften na te komen. 

 

Ik hoor graag van u. 

 

Met vriendelijke groet,

Dhr. Pronk

CC: leden van Provinciale Staten



 

 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: RE: uitnodiging gesprek knelgeval geiten pronk
 

Beste meneer Pronk, 
Hartelijk dank voor uw bericht en de uitnodiging om een bezoek te komen brengen aan de Keverdijk 
14A. 
 
Vanwege de situatie rondom COVID-19 leg ik op dit moment geen werkbezoeken af, om de risico’s 
zoveel mogelijk te beperken. Ik word overigens volledig op de hoogte gehouden van de stand van 
zaken rondom de kavelruil. Het contact over de kavelruil verloopt via Stivas, zij voeren de kavelruil 
voor de provincie uit. 
 
Naar aanleiding van de vragen van Statenleden heb ik geantwoord dat wij bereid zijn om op 
constructieve wijze met u mee te denken over oplossingen, als u een plan op papier heeft en dat 
geen geitenhouderij betreft. Mocht u een voorstel hebben voor een plan waarbij ik eventueel hulp 
zou kunnen bieden, dan nodig ik u graag uit voor een digitale afspraak om dat plan met ons te 
bespreken. 

Met vriendelijke groet,
Gedeputeerde Economie, Landbouw, Europa en Bestuur
 
Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: uitnodiging gesprek knelgeval geiten pronk
 

Goedendag Mevrouw Zaal,

De laatste maanden volg ik steeds vol spanning de Statenvergaderingen en uw antwoorden daarin op 
de vragen van meneer Smaling. 

Ik heb uit de antwoorden steeds opgemaakt dat er contact met mij gezocht zou worden om mijn 
situatie te bespreken.

Omdat ik tot op heden nog geen reactie heb mogen vernemen vanuit de provincie, wil ík u hierbij 
graag uitnodigen voor een gesprek. Bij voorkeur op locatie, van harte welkom, zodat u een beeld 
krijgt van de situatie ter plekke. De coronamaatregelen zullen uiteraard in acht worden genomen.

Ik hoop en verwacht een afspraak met uzelf, en niet met uw ambtenaren, omdat dit toch een chef-
sache is geworden ondertussen.

Alvast bedankt voor uw reactie,

Met vriendelijke groet,

Dhr. Pronk

 


